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Zápis č. 4 / 2022 zo zasadnutia odbornej komisie Audiovizuálneho fondu OK1.2-7/2022 
pre podprogram 1.2.2  

výzva č. 7/2022 
 
 
Miesto konania: Grösslingová 53, 811 09 Bratislava  
Dátum konania:  
10.11.2022- úvodné zasadnutie, prezentácie žiadateľov-online prostredníctvom MS TEAMS 
11.11.2022- prezentácie žiadateľov, rozprava komisie - online prostredníctvom MS TEAMS 
23.11.2022- rozprava komisie k navrhovaným sumám dotácie k projektom po hodnotení v HT2 
28.11.2022 – stretnutie komisie k projektom po hodnotení v HT2- k odporúčaným sumám dotácie 
a vecným výstupom- online prostredníctvom MS TEAMS 
28.11.2022- rokovanie žiadateľov k odporúčaným sumám dotácie a vecným výstupom, rokovanie k 
základným podmienkam poskytnutia finančných prostriedkov- online prostredníctvom MS TEAMS 
Všetci členovia OK sa zúčastnili na online prezentáciách počas uvedených dní. Len 23.11.2022 sa na 
rozprave nezúčastnil p. M. Petro. 
 
 
Bod 1: Členovia odbornej komisie:  
Ivo Brachtl, Marián Petro, Tibor Horváth, Tomáš Hudák, Roberta Tóthová  
 
Bod 2: Otvorenie zasadnutia odbornej komisie 
Úvodné stretnutie odbornej komisie otvorila tajomníčka komisie Zuzana Tóthová. Členov komisie 
informovala o termínoch, dôležitých zmenách a usmerneniach ohľadom hodnotenia žiadostí, a to 
najmä o týchto skutočnostiach: 

1. Termín pre odovzdanie návrhu záverečného protokolu z rokovania odbornej komisie 
riaditeľovi fondu je 15.12.2022. Termín zasadnutia rady AVF, na ktorom komisie informujú 
radu o svojej činnosti je stanovený na 20.12.2022. 

2. Počet doručených žiadostí: 18. 

3. Odborná komisia si určila za predsedu p. Iva Brachtla  a za podpredsedníčku  p. Robertu 
Tóthovú.  

4.  Odborná komisia zároveň určila nasledovné termíny pre zabezpečenie procesu hodnotenia 
žiadostí:  

10.11.2022 – úvodné zasadnutie a osobné prezentácie žiadateľov a následná rozprava komisie; 
11.11.2022- osobné prezentácie žiadateľov a následná rozprava komisie; 
do 21.11.2022  - individuálne hodnotenie a bodovanie v kritériách I. 
do 23.11.2022- individuálne hodnotenie a bodovanie v kritériách II. 
23.11.2022- rozprava komisie k navrhovaným sumám dotácie k projektom po hodnotení v HT2 
28.11.2022 – stretnutie komisie k projektom po hodnotení v HT2 - k odporúčaným sumám dotácie 
a vecným výstupom 
28.11.2022 - rokovanie žiadateľov k odporúčaným sumám dotácie a vecným výstupom a k základným 
podmienkam  poskytnutia finančných prostriedkov;   
do 29.11. 2022- vpísanie návrhov odporúčaných súm pre jednotlivé projekty. 
 
V nadväznosti na úlohu č. 2014/8.1 z rokovania rady Audiovizuálneho fondu zo dňa 15. 7. 2014 sa z 
prezentácií jednotlivých žiadostí pred príslušnou odbornou komisiou vyhotovoval zvukový záznam. 
Vzhľadom na to, že prezentácie sú neverejné, je tento záznam určený výlučne na kontrolné účely a 
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bude tak môcť byť sprístupnený iba členom orgánov Audiovizuálneho fondu v prípade, ak v súvislosti 
s uskutočnením prezentácie bude fondu doručený písomný podnet voči činnosti odbornej komisie 
alebo voči konaniu niektorého jej člena.  
 
Bod 3: Oznámenie členov odbornej komisie o predpokladanom vzniku situácie, ktorá by im 
neumožňovala nestranné posúdenie niektorého z projektov predložených komisii. 

Člen odbornej komisie p. Ivo Brachtl  deklaroval možnú osobnú zaujatosť vo vzťahu k projektu Každý 
niečo hrá  žiadateľa PSYCHÉ film,s.r.o. Člen odbornej komisie sa nezúčastnil na posudzovaní, 
bodovom hodnotení , ani na návrhu výšky poskytnutej sumy predmetnej žiadosti. 
Člen odbornej komisie p. Tomáš Hudák deklaroval možnú osobnú zaujatosť vo vzťahu k projektu 
EDUARD GEČNER  žiadateľa ARTILERIA ,s.r.o. Člen odbornej komisie sa nezúčastnil na posudzovaní, 
bodovom hodnotení , ani na návrhu výšky poskytnutej sumy predmetnej žiadosti. 
 
Bod 4: Odporúčaná suma na podporu hodnoteným projektom 
V podprograme 1.2.2 pre žiadosti doručené na základe výzvy č. 7/2022 odborná komisia odporučila 
poskytnúť finančné prostriedky fondu 6 projektom v celkovej sume 230 000,- Eur. Projekty a sumy 
pridelených finančných prostriedkov sú zverejnené v príslušnom rozhodnutí riaditeľa na webovom 
sídle fondu a tiež prostredníctvom verejnej databázy Audiovizuálneho fondu.  
 
Bod 5: Predloženie protokolu riaditeľovi Audiovizuálneho fondu 
Protokol z rokovania odbornej komisie predložil v mene komisie riaditeľovi Audiovizuálneho fondu 
predseda odbornej komisie dňa 29.11.2022. Predložením protokolu a jeho príloh odborná komisia 
ukončila svoju činnosť. 
 
Bod 6: Rôzne 
Členovia komisie bolo oboznámení s výsledkom kontroly žiadostí ako aj s priebežným hodnotením 
v percentuálnom vyjadrení.  

Po ukončení 1. kola hodnotenia dňa 21.11.2022 vo výzve 7/2022 – protokol DF2022/7 1.2.2 

v súvislosti so žiadosťou č. 922/2022-7/1.2.2. nastala situácia, že táto žiadosť získala viac ako 70 % 

z maximálneho možného počtu bodov iba z dôvodu, že jeden člen OK túto žiadosť hodnotil 

preukázateľne odlišne od ostatných členov OK a preto predmetná žiadosť postúpila do 2. kola 

hodnotenia. Z tohto dôvodu členovia OK dňa 21.11.2022 dodatočne hodnotili žiadosť formou 

písomného hlasovania, pričom predmetom hlasovania bol súhlas alebo nesúhlas členov OK 

s postupom predmetnej žiadosti do ďalšieho hodnotenia. Otázku mailovo predložil predseda OK  

p. Ivo Brachtl. 

 Otázka znela: „ Súhlasíte s tým, aby žiadosť Absolútna strata dôvery  spoločnosti escadra s.r.o 

postúpila do ďalšieho hodnotenia ( HT2 ) ? „ 

Výsledok hlasovania: 

Štyria členovia OK odpovedali, že nesúhlasia.  

Jeden člen OK odpovedal, že súhlasí. 

V zmysle čl. 4 ods. 4.7 VP AVF č. 3/2018 preto riaditeľ AVF p. M. Šmatlák vrátil predmetnú žiadosť do 

HT1, namiesto bodového hodnotenia, ktoré tejto žiadosti pridelil jeden člen OK ( hodnotenie tohto 

člena bolo anulované) bol pridelený priemer bodov od ostatných členov komisie a žiadosť bola daná 

do stavu „nepodporená“. 

 

Členovia komisie sa po vpísaní celkovej sumy alokovanej na túto výzvu vo výške 200 000,- EUR do 

protokolu riaditeľom AVF p. Šmatlákom písomne dohodli, že požiadajú RADU AVF, aby na zasadnutí 

dňa 20.12.2022 prerokovala návrh o navýšenie finančných prostriedkov o  celkovú sumu 
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 30. 000,- EUR, aby mohli  byť podporené tieto projekty: Eduard Grečner- spoločnosť ARTILERIA, s.r.o. 

navýšenie o sumu  10.000,- EUR ( odporúčaná suma dotácie 35.000,- EUR) a Mir vam 2- spoločnosť 

peacemaker films, s.r.o. – odporúčaná suma dotácie 20.000,- EUR. 

Návrhy zdôvodnili nasledovne: 

 

Projekt Eduard Grečner- spoločnosť ARTILERIA, s.r.o. 

Odborná komisia žiada Radu AVF o dofinancovanie tohoto projektu vo výške 10 000 €. Vzhľadom na 

nedostatok finančných prostriedkov vo výzve komisia uvažovala o rozdelení produkcie na dve fázy. 

Po rozhovore s producentom sa našlo riešenie. Zvýšenie podpory z 50 na 72% umožní tvorcom 

projekt celkom dokončiť. Okrem pozitíva pre projekt, ktorý dodrží svoj časový plán, je to pozitívna 

správa aj pre AVF, pretože zníži počet rozpracovaných projektov. 

 

Projekt Mir vam 2 - spoločnosť peacemaker films, s.r.o. 

Režisér a producent v jednej osobe prichádza s druhým pokračovaním svojho projektu. Prvý film sa 

týkal napadnutia Ruskom a anexiou Krymu v roku 2014. Žiaľ, muselo vzniknúť pokračovanie. Autor 

vycestoval na Ukrajinu v deň druhého napadnutia Ruskom a odvtedy dokumentuje situáciu. Z 

vlastných prostriedkov a z prostriedkov, ktoré získal na vývoj od AVF už absolvoval viacero ciest. Aj vo 

chvíli, keď píšem toto odôvodnenie sedí v aute smerom na východ a číta si aktuálne správy, že Rusko 

do 24 hodín plánuje masívny útok na všetkých frontoch. Za našu podporu vo výške 20 000 € odovzdá 

hotový film. Verím že Rada zváži naliehavosť tohoto projektu a poskytne naň prostriedky. 

 
 
Na stretnutí komisie k navrhovaným sumám dotácie a vecným výstupom ako aj na rokovaní 
komisie so žiadateľmi  k navrhovaným sumám dotácie a vecným výstupom  dňa 28.11.2022 sa 
zúčastnil riaditeľ AVF p. M. Šmatlák. 
 
Zapísala: Mgr. Zuzana Tóthová 
 
Overovateľ zápisu: predseda odbornej komisie Mgr. Ivo Brachtl 
 
V Bratislave 29.11.2022 
 
 


